
 

                                         Protokół posiedzenia Komisji Edukacji,  

 Kultury, Sportu i Turystyki 
 

                                                    Nr 9/2024    w dniu    19.11.2024 

 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16.00 zakończono o godz. 17.20 

 

L.p. Imię i nazwisko Podpis 

1. Michał Liske 

  Przewodniczący Komisji 

obecny 

 2.    Wiesław Nowak       

Wiceprzewodniczący     

obecny 

3.  Krystyna Urbańska           

sekretarz komisji 

 

obecna 

4. Izabela Dembska - członek obecna 

5.                  

 Piotr Kaczmarek - członek 
nieobecny 

6. Małgorzata Osuch - członek obecna 

7. Jerzy Springer - członek                             obecny  

8 Robert Woźniak  - członek obecny 

 

Nieobecni członkowie Komisji: 

        1.   Piotr Kaczmarek 

  Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.  Ewa Szczepaniak – skarbnik powiatu 

2. Beata Sajewska  st. insp. - Wydziału Ochrony Środowiska Rolnictwa i Leśnictwa 
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1.  PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

 1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

1.2. Projekt budżetu powiatu wągrowieckiego na 2025 rok. 

1.3 Opiniowanie materiałów na posiedzenie VII  sesji  Rady Powiatu Wągrowieckiego. 

1.4. Przyjęcie protokołu Nr 8/2024 rok z dnia 22.10.2024 r. 

2.  OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, 

STANOWISK I WNIOSKÓW. 
      

                  BRAK 

 

3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 

 

Ad.1. 1.  Przewodniczący komisji przedstawił porządek posiedzenia, który został jednogłośnie przyjęty. 

 

Ad.1.2.Projekt budżetu powiatu wągrowieckiego na 2025 rok. 

   ► Pani Ewa Szczepaniak omówiła projekt budżetu powiatu wągrowieckiego na rok 2025  

Projekt budżetu został zaprezentowany w formie prezentacji z podziałem na dochody budżetu i wydatki. 

Zostały szczegółowo omówione wszystkie rodzaje dochodów i  wydatków. Projekt budżetu w formie 

elektronicznej  z terminem wyprzedzającym posiedzenie komisji otrzymali wszyscy członkowie komisji       

( do zapoznania).   

Ad.1.3 Materiały na posiedzenie VII sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego zaprezentowali zaproszeni goście: 

   ►  Pani Ewa Szczepaniak omówiła projekt  uchwały w sprawie zmiany   uchwały budżetowej na 2024 

rok i projekt  uchwały w sprawie  zmiany  Wieloletniej Prognozy Finansowej  Powiatu Wągrowieckiego na  

lata 2024- 2040. 

 

 ►Pani Beata Sajewska  złożyła informację WIOŚ o wynikach kontroli obiektów o podstawowym 

znaczeniu dla  województwa, położonych na terenie powiatu wągrowieckiego przeprowadzonych w 2023 

roku. Informacja między innymi  dotyczyła: 

-  rodzajów  instalacji kwalifikujących zakład do zakładów o podstawowym znaczeniu dla województwa, 

- obiektów o podstawowym znaczeniu dla województwa na terenie powiatu wągrowieckiego, 

- ilości przeprowadzonych działań kontrolnych, 

- wyniki stwierdzonych przez WIOŚ naruszeń przepisów z zakresu ochrony środowiska. 

W punkcie tym, głos zabrał  wiceprzewodniczący komisji  Wiesław Nowak, tematem było 

zanieczyszczenie jezior na przykładzie jezior w rejonie skockim. Pan radny zwrócił uwagę, iż problem 

ten jest od dawna i jakie należy podjąć działania by temu zapobiec i uzdrowić tę sytuację. Pani Beata 

Sajewska udzieliła odpowiedzi: „ odpowiedzialność  nad jeziorami przejęły Wody Polskie, powiat nie ma 

podstaw do ingerencji w/ w temacie”. Do dyskusji włączyli się Jerzy Springer, wicestarosta 

wągrowiecki, Małgorzata Osuch, wiceprzewodnicząca Rady Powiatu i Robert Woźniak, członek 

zarządu. Głosy dyskutantów były zbieżne z opinią pana Wiesława Nowaka, zasugerowano panu 

radnemu, że w istniejącej sytuacji należałoby zwrócić się w formie pisemnej do Wód Polskich, o 

wyjaśnienie i ustosunkowanie się do działań Wód w powyższym obszarze. 
 

   

   ►  Członkowie komisji wcześniej otrzymali materiały na posiedzenie sesji, celem zapoznania się.    

 Wszystkie materiały zostały pozytywnie zaopiniowane przez komisję.   
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Ad.3. Członkowie komisji po zapoznaniu się z protokołem 8/2024 r z dnia 22.10.2024 , jednogłośnie 

 przyjęli w/w. protokół. 

 

                                                               

  4. ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 

 

 

4.1  Zapytania 

 

                                               BRAK 

 

 

   4.2  Opinie  

 

                                                    BRAK 

 

 

 

4.3 Stanowiska 

 

 

                                                    BRAK 

 

 

 

 

 

Wnioski                                   BRAK 

                                                   

 

 

 

 

 

               Protokołowała                                                            Przewodniczący Komisji 

            

………..……………………..                                  ………………………………………. 

   Krystyna Urbańska                                                                      Michał Liske                                                                                                                                                                      

          

         

 


